



本署檔號 Our ref: CD/PSHE/IH/3(II)

來函檔號 Your ref:

電話 Tel. No.: 2892 5864

圖文傳真 Fax No.: 2573 5299

Rm. 1319, PSHE Section,  
Education Department,  
Wu Chung House,  
213 Queen's Road East,  
Hong Kong

20 July, 2004

Dear Mr. POON Kwok-chung,

Teacher Seminar on the Learning and Teaching of Integrated Humanities (S4-5)

On behalf of the Personal, Social and Humanities Education Section, I would like to thank you for giving a talk at the captioned seminar held on 12<sup>th</sup> June 2004.

According to the feedback collected, the participants found your talk very informative and enlightening. The experience you shared with them will certainly enhance their understanding of the subject and provide useful guidance for their teaching.

Please accept my sincere thanks for your assistance and I look forward to your continuous support in future.

With best regards,

Yours sincerely,

LEE Chi-hung

Chief Curriculum Development Officer (PSHE)

中華人民共和國香港特別行政區政府總部教育統籌局  
Education and Manpower Bureau  
Government Secretariat, Government of the Hong Kong Special Administrative Region  
The People's Republic of China

本局檔號 Our Ref. : EMB(CD)PSHE/IH/3(2)

電話 Telephone : 2892 5475

來函檔號 Your Ref. :

傳真 Fax Line : 2573 5299 / 2575 4318

香港特別行政區  
路政處  
潘國忠先生

香港灣仔皇后大道東 213 號  
胡忠大廈 13 字樓 1319 室  
教育統籌局課程發展處  
個人、社會及人文教育組

誠邀擔任教師培訓講座講者

本組為高中「倫理及宗教科」及新課程「綜合人文科（選修單元）：宗教與人生」舉辦一系列的教師培訓講座，邀請學者及專家與教師分享課程內有關宗教、信仰及倫理的議題，以鞏固教師的專業知識，開闊視野，提升能力，促進學與教的果效。

素仰 潘先生學識淵博，熱心研究宗教藝術的發展，成就超卓。承蒙答允主講專題，教育同工定必獲益良多。謹列講座詳情如下：

時間： 二零零四年六月十二日（星期六） 上午九時至中午十二時

地點： 九龍柯士甸道童軍中心 1109 室

講題： 演講一：潘國忠先生 9:15-10:15 am

宗教與藝術

演講二：黃慧英教授 10:30-11:30 am

從生命意義探討安樂死

隨函付上是次教師培訓講座的資料、場地的位置示意圖和關於行政支援的回條，敬希查閱及回覆。

承蒙應允襄助，謹致衷心謝意。深信閣下的分享，將為一群正準備迎接新挑戰的教師提供寶貴的支持。如有任何垂詢，請致電 2892 5475 與洪麗婷女士聯絡。

課程發展處總課程發展主任



李志雄

二零零四年五月六日